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We propose a method of improving QMS of integrated structures of the military-
industrial reduce complex by organizing joint audits of the QMS between enterprises. 
For as an chosen example NPO Energomash. 
In addition, we identified ways to reduce risks and increase the possibilities of the 
method of cross QMS audits are considered. This method leads to the formation of 
informal channels of interaction between employees of integrated structures. This 
allows you to improve the value streams in the QMS of organizations, as well as 
improve the knowledge bases of organizations. 
We considered the mutually beneficial interaction of quality services and other 
departments of organizations within the framework of team corporate audit activities. 
Also, specific forms of documented information were demonstrated for use in audits 
of high-tech organizations, a basis was created for digitalization of information and 
analytical support for QMS audits of integrated structures.
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Процедура декларирования претерпела кардинальные изменения в связи с вступлением 
в действие нового порядка регистрации деклараций о соответствии продукции и фактическим 
прекращением регистрации деклараций органами по сертификации. Описывается динамика 
развития процедур подтверждения соответствия, освещаются актуальные вопросы в сфере 
технического регулирования Таможенного союза и гармонизации законодательств Российской 
Федерации, Евразийского экономического союза и Всемирной торговой организации, подходы 
в области подтверждения соответствия, включая вопросы сертификации и декларирования 
в странах Европейского союза, а также направления сближения систем регулирования рынка.
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